



مكتب عمار عبدالله ساكني للمحاسبة والتدقيق

Ammar Abdulla Sakini Office For Accounting & Auditing

www.sakiniaudit.com



معلومات عنا About Us





CEO Message

I am pleased to welcome you to Ammar Abdulla Sakini Office for Accounting & Auditing. Our office offers financial audit and advisory services complimented with prompt service, premium added value, and maximum satisfaction to our clients.

We believe that business have the potential to better manage, grow, and plan for their wealth and value, but might face increasing challenges to comply with legislations and to perform. The key lies in **knowledge**, our duties are to actively help our clients in considering their future and guide them into making the right decisions to comply with the relevant legislations and performance towards the client objectives.

To achieve this, our core values are: Responsibility, Public Interest, Integrity, Objectivity and Independence, Confidentiality and Due Care.

رسالة الرئيس التنفيذي

يسعدني أن أرحب بكم في مكتب عمار عبدالله ساكني للمحاسبة والتدقيق. يقدم مكتبنا خدمات التدقيق المالي والخدمات الاستشارية بالإضافة إلى الخدمة السريعة والقيمة المضافة المتميزة وتحقيق أقصى قدر من الرضا لعملائنا.

نحن نؤمن بأن الشركات لديها القدرة على إدارة ثرواتها وقيمتها وتنميتها والتخطيط لها بشكل أفضل، ولكنها قد تواجه تحديات متزايدة للامتثال للتشريعات والأداء. المفتاح يكمن في **المعرفة**، وواجباتنا هي مساعدة عملائنا بشكل فعال في النظر في مستقبلهم وتوجيههم لاتخاذ القرارات الصحيحة للامتثال للتشريعات ذات الصلة والأداء نحو أهداف العمل.

ولتحقيق ذلك، فإن قيمنا الأساسية هي: المسؤولية والمصلحة العامة والنزاهة والموضوعية والاستقلالية والسرية والعناية الواجبة.





Who We Are

Ammar Abdulla Sakini Office for Accounting & Auditing is a Qatari licensed office that includes chartered accountants, certified public accountants, and consultants. We offer a wide range of auditing, accounting and management consulting solutions extending into tax service areas, designed to meet different business needs with our fast-growing teams. In addition to that, the office provides Accounting Judicial Experience Services.

The owner (Licensee), Mr. Ammar Abdulla Sakini is a professional audit leader in Qatar with 20 years of demonstrated history of working in the industries of: Media, Sports, Energy, Telecom, Government Auditing, and Banking Sector. He is a Certified Internal Auditor (CIA) and a Certified Government Auditing Professional (CGAP) by The Institute of Internal Auditors in Florida. He also holds the Certificate in International Financial Reporting from the Association of Chartered Certified Accountants "ACCA" (a globally recognised professional accountancy body providing qualifications and advancing standards in accountancy worldwide) and the Certification in Risk Management Assurance (CRMA) from The Institute of Internal Auditors in Florida.

Mr. Ammar Abdulla Sakini is also a Certified Accounting Expert by Ministry of Justice for all courts in Qatar. In addition to that, he holds an **Executive Master Degree in Business Administration (EMBA)** – Specialized in Differentiation & Innovation Through Services (HEC Paris EMBA Ranked #1 in the World) and a Bachelor Degree in Accounting from Qatar University.

We follow international standards in auditing and accounting and all our reports are based on Generally Accepted Accounting Principles (GAAP) and International Financial Reporting Standards (IFRS).

Our knowledgeable, experienced, and professional team will provide our clients the best services to help them achieve the best for you.

من نحن

مكتب عمار عبدالله ساكني للمحاسبة والتدقيق هو مكتب قطري مرخص يضم محاسبين قانونيين ومستشاريين. نحن نقدم مجموعة واسعة من حلول التدقيق والمحاسبة والاستشارات الإدارية التي تمتد إلى مجالات الخدمة الضريبية، والمصممة لتلبية احتياجات الأعمال المختلفة مع فرقنا سريعة النمو. بالإضافة إلى ذلك يقدم المكتب خدمات الخبرة القضائية المحاسبية.

المالك (المرخص له)، السيد عمار عبد الله ساكني هو قائد تدقيق محترف في قطر ولديه 20 عامًا من التاريخ المثبت في العمل في القطاعات التالية: الإعلام، والرياضة، والطاقة، والاتصالات، والتدقيق الحكومي، والقطاع المصرفي. وهو مدقق داخلي معتمد (CIA) ومدقق حكومي معتمد (CGAP) من معهد المدققين الداخليين في فلوريدا - أمريكا. وهو حاصل أيضًا على شهادة في التقارير المالية الدولية من جمعية المحاسبين القانونيين المعتمدين "ACCA" (هيئة محاسبية مهنية معترف بها عالميًا توفر المؤهلات والمعايير المتقدمة في المحاسبة في جميع أنحاء العالم) وشهادة ضمان إدارة المخاطر (CRMA) من معهد المدققين الداخليين في فلوريدا-أمريكا.

السيد عمار عبد الله ساكني هو أيضًا خبير حسابي معتمد من قبل وزارة العدل لجميع المحاكم في قطر. بالإضافة إلى ذلك، فهو حاصل على درجة الماجستير التنفيذي في إدارة الأعمال (EMBA) من جامعة HEC Paris تخصص التمايز والابتكار في تقديم الخدمات وقد صنفت هذه الماجستير رقم 1 عالميًا، إضافة إلى حصوله على درجة البكالوريوس في المحاسبة من جامعة قطر.

نحن نتبع المعايير الدولية في التدقيق والمحاسبة وتستند جميع تقاريرنا إلى مبادئ المحاسبة المقبولة عمومًا (GAAP) والمعايير الدولية لإعداد التقارير المالية (IFRS).

سيقدم فريقنا ذو المعرفة والخبرة والمهنية لعملائنا أفضل الخدمات لمساعدتهم على تحقيق الأفضل لك.



Our Vision

To become one of the leading professional audit firms in Qatar and to be regarded as long-term, value adding trusted advisers to our clients.

Turn knowledge into value for the benefit of our clients and to continually strive to achieve excellence.

رؤيتنا

أن نصبح واحدة من شركات التدقيق المهنية الرائدة في قطر وأن نعتبر مستشارين موثوقين على المدى الطويل ونضيف قيمة لعملائنا.

تحويل المعرفة إلى قيمة لصالح عملائنا والسعي المستمر لتحقيق التميز.

Our Mission

v To offer our clients high quality professional services supporting their business to help them meet the challenges they face.

To provide problem-solving and value-creating solutions.

مهمتنا

أن نقدم لعملائنا خدمات احترافية عالية الجودة تدعم أعمالهم لمساعدتهم على مواجهة التحديات التي يواجهونها.

تقديم حلول لحل المشكلات وخلق القيمة.



Our Services

خدماتنا





Our Services

خدماتنا



are the bedrock of our client work and help us to serve the public interest. We provide high-quality audit services to help ensure that our clients' financial statements meet the regulatory and business requirements. We are able to provide audit services for most entities, regardless of their size or industry.

هي حجر الأساس لعمل عملائنا وتساعدنا على خدمة المصلحة العامة. نحن نقدم خدمات تدقيق عالية الجودة للمساعدة في التأكد من أن القوائم المالية لعملائنا تلبى المتطلبات التنظيمية والتجارية. نحن قادرون على تقديم خدمات التدقيق لمعظم الجهات، بغض النظر عن حجمها أو مجالها.



Tax declaration services for companies

خدمات الاقرارات الضريبية للشركات

Simplified returns services for 100% Qatari companies

خدمات الاقرارات المبسطة للشركات القطرية 100 %

Tax examination services

خدمات الفحوصات الضريبية

Issuing a tax card

إصدار البطاقة الضريبية



Accounting and bookkeeping services

خدمات المحاسبة وإمساك الدفاتر

Accounting software

البرامج المحاسبية

Services for preparing the documentary session and establishing accounts

خدمات إعداد الدورة المستندية وتأسيس الحسابات

Financial control services

خدمات الرقابة المالية

Financial reporting services

خدمات إعداد التقارير المالية



Studying the lawsuit file to obtain sufficient information

دراسة ملف الدعوى القضائية للحصول على المعلومات والبيانات الكافية

Meeting with the lawsuit parties and preparing minutes of meetings

الاجتماع مع أطراف الدعوى وإعداد محاضر الاجتماعات

Comprehensive verification of documents to ensure the integrity of the data provided

التدقيق الشامل على الوثائق للتأكد من سلامة البيانات المقدمة

Issuing judicial accounting expert reports

إصدار تقارير الخبرة الحسابية القضائية



Evaluate and develop financial policies and procedures

تقييم وتطوير السياسات والإجراءات المالية

Financial business plans and feasibility studies

خطط الأعمال المالية ودراسات الجدوى

Investment consulting

الاستشارات الاستثمارية

Designing internal control systems

تصميم أنظمة الرقابة الداخلية

Inventory management and control policies and procedures

سياسات وإجراءات إدارة ومراقبة المخزون



“Thank You”

sakiniaudit.com